
Zápis z řádného zasedání AS FaVU VUT v Brně dne 25. 3. 2004 
 

 
přítomni: Mgr. Irena Armutidisová, Šimon Chloupek, ak. mal. Vladimír Merta,  

Mgr. Blahoslav Rozbořil, Martin Skalický, ak. mal. Margita Titlová,  
omluveni:  BcA. Lukáš Berta, doc. ak. soch. Michal Gabriel Mgr. Rostislav Niederle, 

Ph.D., doc. Mgr. Jana Preková, Bc. Jan Symon    
hosté:  Mgr. Jaroslava Bílá, Mgr. Richard Fajnor, PhDr. Petr Spielmann, dr.h.c.,  
 
Program: 
1. Schválení programu, (Mgr. Armutidisová); 
2. Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU v Brně 26. 2. 2004, (Mgr. Armutidisová); 
3. Zpráva děkana, (PhDr. Spielmann, dr.h.c.) 

- projednání návrhu děkana na jmenování proděkanů FaVU VUT v Brně), 
- předložení návrhu na složení UR FaVU VUT v Brně; 
- rozdělení finančních prostředků na r. 2004  

4. Výroční zpráva o činnosti za r. 2003, projednání, případné schválení (PhDr. Petr 
Spielmann, dr.h.c.); 

5. Výroční zpráva o hospodaření za r. 2003, projednání, případné schválení (PhDr. Petr 
Spielmann, dr.h.c.); 

6. Stanovení předsedů legislativní a ekonomické komise AS FaVU (Mgr. Armutidisová); 
7. Předložení právy o připomínkách a případných návrzích dalších změn stávajícího 

Statutu FaVU VUT v Brně – viz. bod 8. d) zápisu z mimořádného zasedání AS FaVU ze 
dne 26. 2. 2004, (legislativní komise); 

8. Zpráva o hospodaření, (Mgr. Bílá); 
9. Informace z AS VUT v Brně, (Mgr. Fajnor); 
10. Stanovení termínu následujícího zasedání AS FaVU VUT v Brně; 
11. Různé 

a) participace FaVU na dokončení nových budov fakult elektrotechnické a 
podnikatelské VUT v Brně 
 

Ad 1. 
Hlasování: pro: 6, proti: -, zdržel se: -. Program v předloženém znění byl schválen. 
 
Ad 2.  
Hlasování: pro: 6, proti: -, zdržel se: -. Zápis bez připomínek schválen. 
 
Ad 3. 
- jmenování proděkanů FaVU, předáno písemně, děkan seznámil AS FaVU se záměrem a 
důvody ve změně proděkana. K tématu se uskutečnila diskuse. 
- děkan seznámil AS FaVU se složením kolegia děkana, materiál předán písemně 
- děkan předložil návrh na složení UR FaVU VUT v Brně, materiál předložen písemně, 
k tématu proběhla  diskuse. 
Usnesení: 
AS FaVU projednal předložené návrhy a usnáší se u návrhu děkana na složení UR FaVU 
VUT v Brně zkrátit předkládací lhůtu na dobu nezbytně nutnou, a to do nejbližšího řádného 
zasedání AS FaVU. 
Hlasování: pro: 6, proti: -, zdržel se: -. Usnesení schváleno. 
 



- rozdělení finančních prostředků na r. 2004, předkládá PhDr. Spielmann, dr.h.c., zpracovala 
Mgr. Bílá, materiál předložen předběžně v elektronické podobě a v písemné podobě na 
zasedání AS FaVU. Mgr. Bílou byl podán k návrhu podrobný výklad. 

- čerpání finančních prostředků za období do 15. 3. 2004 ve výši 4 mil. Kč – přečerpáno 
rozpočtové provizorium, čerpání předloženo písemně  

      - čerpání dotace z MŠMT v r. 2003, celkové čerpání 919 tis. Kč  
Usnesení: 
AS FaVU přijal předložený návrh rozdělení finančních prostředků na r. 2004 a usnáší na  
zkrácení předkládací lhůty na dobu nezbytně nutnou, a to do nejbližšího řádného zasedání AS 
FaVU. 
Hlasování: pro: 6, proti: -, zdržel se: -. Usnesení schváleno. 
 
Ad 4. 
Zpráva předložena děkanem na zasedání AS FaVU a předkládací lhůta začala běžet dne 26. 2. 
2004 v písemné podobě.  
Doc. Novotný připomínkoval chybu v názvu fakulty na titulní straně. Mgr. Armutidisová dává 
podnět děkanovi k vydání směrnice o odevzdávání publikační a výstavní činnosti za příslušný 
rok.  
Doc. Novotný – připomínkuje model – vzor tvůrčí činnosti. 
Hlasování: pro: 6, proti: - , zdržel se: -. Výroční zpráva o činnosti byla přijata v předloženém 
znění. 
 
Ad 5. 
Zpráva předložena děkanem na zasedání AS FaVU a předkládací lhůta začala běžet dne 26. 2. 
2004 v písemné podobě. 
Mgr. Fajnor – zpráva je podrobná, je v ní možné dohledat činnost v minulosti i v podrobnosti, 
v minulém období nebylo zvykem tak podrobné zprávy předkládat.  
Hlasování: pro: 6, proti: -, zdržel se: -. Výroční zpráva o hospodaření byla přijata 
v předloženém znění. 
 
Ad 6. 
Ekonomická komise – předsedou komise ak. mal. Merta. 
Legislativní komise – předsedou komise dr. Niederle. 
 
Mgr. Bílá žádá předsedu ekonomické komise, aby apeloval na  nepřítomné členy AS FaVU, 
aby se dostavili k osobnímu projednání dnes projednávaných ekonomických záležitostí. 
 
Ad 7. 
Dlouhodobější proces, několik připomínek ke Statutu předáno pouze ústně předsedkyni 
senátu. Dle informace p. Chloupka neobdržela kromě připomínek Bc. Symona k čl. 21 a čl. 22 
k dnešnímu datu legislativní komise žádnou další připomínku. Legislativní komise navrhuje 
ponechat delší čas na připomínkování materiálu a navrhuje do připomínkování zahrnout 
všechny fakultní předpisy. 
Mgr. Fajnor upozornil na skutečnost, že se chystá zásadní změna Statutu VUT a nutnost 
zohlednění tohoto plánovaného nového předpisu u navrhování předpisů FaVU. Změna Statutu 
VUT se chystá do konce letního semestru r. 2004. Doc. Novotný uvedl, že AS VUT se usnesl 
na skutečnosti, že je třeba revidovat následně všechny fakultní předpisy. V této souvislosti 
Mgr. Fajnor navrhuje svolat veřejné jednání o legislativních záležitostech.  
 



Legislativní komise bude na zasedáních AS FaVU podávat pravidelnou zprávu o 
připomínkách k předpisům FaVU. 
 
Ad 8. 
Mgr. Bílá doplnila informace podané v bodě 4. projednávaném na stávajícím zasedání. Nabízí 
možnost zpracovávání čerpání finančních prostředků na jednotlivé ateliéry, kabinety a 
katedru.  
Děkan žádá pedagogy o odevzdávání jejich katalogů a publikací, dokumentů vědecké činnosti 
do fakultní knihovny a dále podal informaci o budově na Gorkého ul. – časový horizont – 
letní prázdniny 2004. 
 
Ad 9. 
Zprávu podal Mgr. Fajnor: 
- legislativní záležitosti, viz. výše 
- návrh na rozdělení dotace ministerstva školství na r. 2004 schválen s výhradou 
k hospodaření CEVAPO a FA, kde musí být dokladovány požadavky a musí učinit 
rozpočtové opatření 
- v souvislosti s návrhem rozdělení dotace se objevily analýzy mezd – jsou k dispozici. 
V diskusi o mzdách děkan informoval AS FaVU o nutnosti zpracovat v nadcházejícím roce 
dlouhodobý záměr, ve kterém bude možno i zvýšit počet studentů, který je možný do míry 
dostatečného zajištění studentů personálně i dislokačně, který může ovlivnit mzdovou otázku 
na fakultě. 
- Mgr. Fajnor bude jmenován proděkanem FaVU, musí opustit místo senátora v AS VUT. AS 
VUT vyhlásí termín doplňujících voleb, které musí FaVU vypsat.  
 
Ad 10. 
Příští zasedání se uskuteční 15. 4. 2004, 9.00 hod., v pracovně děkana. 
Hlasování: pro: 6, proti: -, zdržel se: -. Termín zasedání schválen. 
 
AD 11. a) 
Děkan žádal kvestora v souvislosti s dostavbou nových budov Fakult elektrotechnické a 
podnikatelské o účast FaVU. Jednání s ing. arch. Zemánkem, prohlídka prostor – nabízí se 
možnosti využití děl studentů a akademických pracovníků FaVU. Zájem na odkupu děl VUT 
v Brně, procentuelní částka z prodeje děl by zůstala fakultě. 
 
 
 
Zapsala: Jana di Lenardo 
Verifikovala: Mgr. Irena Armutidisová  
 
 
 
 
 


